
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 107 af 15. november 2019 (alm. del). 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Julie Lungholt 
  

12. december 2019 
J.nr. 2019 - 10664 
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Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for nettoprovenuet samlet og pr. årsværk for projekterne ”Be-
skatning af almindelige aktier og investeringsbeviser m.m. (2012-2013), Beskatning af 

værdipapirer (2013-2014 og 2014-2017), Aktier som ikke er noteret på den danske børs 

(medarbejderaktier) (2012-2013) og Unoterede aktier herunder medarbejderaktioner 

(2017-2018), som fremgår af Rigsrevisionens beretning nr. 6/2019 om Skatteministeriets 

indsats på aktieområdet. I svaret bedes oplysningerne fremstilles som i svar på SAU alm. 

del – spørgsmål 324 (folketingsåret 2017-18). 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fristen, da der er behov for 

udsøgning og kvalitetssikring af en betydelig mængde data. Et endeligt svar forventes 

fremsendt i uge 4.  
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